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20 301 Wijziging van de Wet op de rechterlijke 
organisatie en enkele andere wetten ter 
regeling van deeltijd-arbeid van rechterlijke 
ambtenaren 

Nr. 11 BRIEF VAN DE MINISTER VAN JUSTITIE 

Aan de Voorzitter van de Tweede Kamer der Staten-Generaal 

's-Gravenhage, 15 augustus 1989 

Tijdens de mondelinge behandeling in uw Kamer van wetsvoorstel 
20 301 (Wijziging van de Wet op de rechterlijke organisatie en enkele 
andere wetten ter regeling van de deeltijd-arbeid van rechterlijke ambte-
naren) op 31 mei 1989 heb ik, naar aanleiding van een vraag van het lid 
mr. J. G. C. Wiebenga, toegezegd dat ik de Tweede Kamer nader schrif-
telijk zou informeren over de registers van nevenfuncties bij de recht-
banken. Op basis van de Nederlandse Vereniging voor Rechtspraak 
ontvangen gegevens kan ik de Kamer thans het volgende berichten. 

Door alle rechtbanken is positief gereageerd op de door de Neder-
landse Vereniging voor Rechtspraak gedane aanbeveling om neven-
functies aan te melden en op te nemen in een openbaar, voor een ieder 
toegankelijk register. Bij alle rechtbanken is een inventarisatie van neven-
functies gemaakt. Bij sommige rechtbanken zijn de geïnventariseerde 
nevenfuncties neergelegd in een openbaar, voor een ieder toegankelijk 
register. Andere rechtbanken hebben geen openbaar register, maar 
hebben volstaan met het maken van een lijst van de geïnventariseerde 
nevenfuncties, waaruit desgevraagd inlichtingen kunnen worden 
verkregen. In totaal hebben slechts twee rechters principiële bezwaren 
tegen bekendmaking van hun nevenfunctie kenbaar gemaakt. 

Ook bij alle hoven is een inventarisatie van nevenfuncties gemaakt. De 
geïnventariseerde nevenfuncties zijn bij alle hoven opgenomen in een 
openbaar, voor een ieder toegankelijk register. Slechts één lid heeft van 
medewerking afgezien, terwijl twee andere leden hun nevenfuncties wel 
aan de president van het betrokken hof hebben gemeld, maar deze niet 
in het register opgenomen willen zien. 

Ik vertrouw erop de Kamer hiermee naar behoren te hebben ingelicht. 
Voor de goede orde vermeld ik, dat ik voornemens ben nog dit kalen-

derjaar aan de Tweede Kamer een notitie te doen toekomen over het 
vraagstuk van onverenigbaarheden en nevenfuncties. 

De Minister van Justitie, 
F. Korthals Altes 
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